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Protokoll från Hem och Skola möte den 25/10 –00 på Blixten. 
 
Närvarande:  
Lennart Nilsson 
Berith Lindwall 
Kaj Welin 
Mats Dahlström 
Ann Malmenholt 
Elisabeth Svenberg 
 
Inbjudna deltagare 
Rektor Anna-Greta Lind 
Christina Peilot Wernbom, valberedningen 
Carina Östlund, valberedningen 
 
Rektorn informerade: 
Skolinspektören  Inge Malm var på besök V 40. Han tittade på följande tre punkter: 
* Organisation 
* Undervisning från förskoleklass till klass 6 
* Läromedel – utrustning 
Han träffade både elever och lärare. 
Kort sammanfattning av hans besök. 
Populär skola, många söker hit. Bra Organisation, hög ambitionsnivå – att följa upp elevens 
utbildningsnivå. Bra åtgärder för barn med särskilda behov. Bra utrustning – läromedel. 
Barnen var positiva till sin skola tycker att dom får vara med och bestämma. 
Lärarna var nöjda med arbetsgrupperna – organisationen. Man tycker att ”Lus” är bra, 
kollegiet har god samhörighet, sätter barnen i centrum, ambitiösa kollegor. Men tycker att det 
är lite för mycket administration  
Klassrumsbesöket visade hög kvalité, positiva lärare drar med sig positiva elever. 
Han vill rekommendera andra skolor att göra studiebesök på Örby Skolan. 
 
PRIS projektet  fortsätter 1 år till. Jobbar mycket med kravnivå på eleven. Mål- och 
resultatnivå. 
 
Skolgården 
Sanden vid stora klätterställning skall åtgärdas så att den inte rinner över. 
Grinden vid köket skall hållas låst. 
Grinden som går ut till gångvägen skall hållas stängd under skoltid. 
 
Gymnastiksalen skall fixas till i omklädningsrummen med skärmar och flera krokar och 
skohyllor. Så att det underlättar när alla skall byta om. 
 
Budgeten: Liten marginal till övriga inköp 
Stölden från jul/nyår - 00 är inte reglerad med Securitas försäkringsbolag. Men nya grejor är 
inköpta redan. 
 
Sist pratade Anna-Greta om hur år 2001 besparingar kommer att slå . Nästa års besparing 
motsvarar 20 lärartjänster i Vantör. 
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Föregående protokoll 
Inga synpunkter 
 
Valberedningen 
Styrelsen lämnade några olika namnförslag som kan tillfrågas om att arbeta i styrelsen under 
nästa år. Elisabeth, Lars-Eric, Berith och Lena är de som har ett år kvar. Årsmötet skall hållas 
den 7/2-01 
 
Förvaltningsrådet 
Lennart och Mats går den 27/10. Tar upp barnens närmiljö. 
 
Elevrådet 
Berith går den 9/11. 
 
Vantörs föräldraråd 
7/11 nytt möte 
 
Skoltröjor 
Berith tar med frågan till elevrådet för att höra vad barnen tycker. 
 
Höstmarknaden den 19/11 
Kl 9.00 – 12.00 Lennart, Elisabeth, Ann och Kaj. Medtag tidningar och ev vädringsställ 
Kl 12.00 – 15.00 Bengt, Berith, Lars-Eric och Lena  
 
Facklor till advent 
Ann köper snarast 30 st facklor och överlämnar till ansvarig på skolan. 
 
Övrigt 
Ekonomin är god. 165 st betalande medlemmar ca 37 700 kr i kassan. 
Vi beslöt att bidra med 25 000 kr till körgradänger efter skolans önskemål. 
 
 
Vid pennan 
Elisabeth Svenberg 


